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 REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 

DATA OM MØDET 
DATO: Dato: 04.02.25 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Personalerum 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Simon Friis Poulsen [forperson] // Julie Kappelgaard [næstforperson] // // Alan Nielsen [sup.] // Lotte Balslev 
Vest [medl.] // Irene Sidsel Broby Eckert [medl.] // Martin Bech [medl.] //  
 
Elevråd: 
Thomas Preston 
 

Medarbejdere: 
Nadia Kohsel// Jacob Nielsen 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde 
 

AFBUD: Michalina Sigil [sup.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Anna Rischel Preston [medl.] // Julie Bünger Torp // 
Magnus Kauling 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Andreas Hundebøll 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af 

dagsordenen samt opfølgning fra 
sidste møde. 

[tages under spisningen] 

Ref. fra sidste møde blev godkendt! Ingen ændringer til dagsorden.  
 
Irene og Martin meddelte, at de begge qua private årsager må udtræde af bestyrelsen. Tak for jeres 
bidrag til at gøre en god skole endnu bedre. Dette efterlader 2 ledige bestyrelsesposter. Alan og 
Michalina ønsker at træde ind i bestyrelsen som medlemmer. Det efterlader to ledige suppleantposter. 
Det aftales, at Simon ifm. kommende nyhedsbrev fra SKB rækker ud til skolens forældregruppe. 
Ligeledes bør der være en opmærksomhed på, at Anna også udtræder af bestyrelsen ved udgangen af 
skoleåret, hvilket vil efterlade en ledig bestyrelsespost. 
 
Simon orienterede om, at en række forældre fra trafikkorpset oplever flere og gentagne udfordringer i 
morgentrafikken fx U-vendinger. Det aftales, at Simon i kommende nyhedsbrev indeholder følgende 
temaer: Nye medlemmer til SKB // Trafik // Aula-princip 

2 Orientering fra skolen mv. 
 [tages under spisningen] 

Nyt fra læringsmiljøerne 
▪ Terminsprøver i uge 2 for både 8. og 9. årg.  – lærerigt for alle! 
▪ Omlagt uge i uge 5 – det var FEDT! 9. årgang har lavet projektopgave under temaet 

”Rettigheder”. 
▪ Nyt lokale i UM (C4) er nu klar til brug. Et lokale med plads til håndværk, kreativitet, 

konstruktion og samarbejde. 
 
Nyt fra ledelsen 

▪ Andreas orienterede om den netop afsluttede visitation. Nu afventer vi placeringsmødet. 
▪ Andreas afgav status på den ”igangværende” renovering af bygningsfløj i BM. Skulle være 

startet op 1. okt. 2024, men der er ikke sket noget pt.! SKB efterlyser en redegørelse/status 
fra den bygningsansvarlige. 

 
Nyt fra kommunen 

▪ Hvad er status på de udmeldte midler fra UVM omk. opdatering af faglokaler? Simon følger 
op! 

3 Nyt fra elevrådet På sidste møde blev følgende drøftet… 
▪ Cykelparkering – hvordan løser vi det? 
▪ Affaldssortering – hvordan løser vi det? 
▪ Det store elevråd skal arrangere MiniCup for BM 
▪ Rundspørge i klasserne efter nye fokus fx bindkasse på toiletterne 
▪ Fælles drøftelse omk. Digital dannelse på baggrund af fremsendte spørgeramme fra SKB-

arbejdsgruppe 

4 Driftsbudget SKB forhåndsgodkendte driftsbudget 2025. 



5 Skoleudviklingssamtalen Gennemgang og dialog vedr. den forestående skoleudviklingssamtale med fokus på bestyrelsens rolle. 
Bestyrelsen opfordrede til at…. 

1. Ledelsen udvælger 1-2 hypoteser/nedslag fra datadele, som der arbejdes videre med og der 
udarbejdes en handleplan. 

2. Ift. trivselsdelen var SKB optaget af, hvordan samarbejde mellem kontaktforældre og lærere 
omk.. klassens trivsel kan gå hånd i hånd. Dette bør indgå i arbejdsgruppens arbejde. 

3. SKB efterlyser en tydelige ”skolefortælling” – hvad er Solvangskolen, og hvorfor gør vi som vi 
gør. Dette er særligt vigtigt, når en lang række data er faldende. Dette skal skolebestyrelsen 
klædes på til. 

 
Det besluttes, at punktet genbesøges på et kommende møde. 

6 Digital dannelse og skærme Udsættes! Tak for gode inputs fra elevrådet. Arbejdsgruppen henstiller til, at der afsættes god tid på 
kommende SKB-møde til dette punkt. 

7 Koordinering af 
arbejdsgruppernes samarbejde. 

Der er styr på det! 

8 Personalesituation mv. Ledelsen orienterede om to nye ansættelser. Herudover er der slået en ledig stilling op (vikariat til UM). 
Der afholdes samtaler d. 26. feb. Hvis bestyrelsen ønsker at deltage i disse, så giv besked til Jeppe.  

9 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet. 

Tjek! 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 
 


